
ĶEKAVAS NOVADA DOME 
 

Gaismas iela 19 k-9-1, Ķekava, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, e-pasts: novads@kekava.lv 

 

1 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 21. 

 

2023. gada 29. novembrī.  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace.   

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Izglītības, kultūras un sporta 

pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, pārvaldes vadītājas vietniece Aija Āre,  Izglītības, kultūras un 

sporta pārvaldes projektu vadītāja Inga Biļko, Izglītības procesu atbalsta vadītāja Vera 

Kļaviņa, Galvenā speciāliste izglītības jautājumos Iveta Skodžus.  

 

 

Sēdē nepiedalās: Rihards Gorkšs.  

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Mūsu ūdens, mūsu 

nākotne”;  

2. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Ārpus robežām: 

cilvēki”;  

3. Informatīvs - Par ēdienreižu kompensēšanu;  

4. Informatīvs - Iepirkums “Ēdināšanas pakalpojumu sniegšana Ķekavas novada izglītības 

iestādēs un sociālās aprūpes centrā “Baldone”;  

5. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Par transporta izdevumu kompensācijas 

pārskatīšanu.  

 

 

 

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. Viņa informē, ka iesniegusi priekšlikumu par darba 

kārtības papildināšanu ar vienu piebalsojamo jautājumu. 

 

Jautājumu, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Pievienot datba kārtībai 6. PIEBALSOJAMO, Informatīvo jautājumu - Par transporta 

izdevumu kompensācijas pārskatīšanu, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

 Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

  

Priekšlikums atbalstīts, darba kārtība tiek sakārtota un I. Romanovska aicina to apstiprināt 

balsojot. 

 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 29. novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

1. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Mūsu ūdens, 

mūsu nākotne” 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:03:30) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Erasmus+ programmas projekts "Mūsu ūdens mūsu nākotne” 

(“Our Water Our Future”) ir apstiprināts Polijas Nacionālajā aģentūrā. Projekta mērķis ir 

vides aizsardzība un vides uzlabošana, veicinot skolotāju, skolēnu un vecāku izpratni par ūdens 

lietošanu, taupīšanu un attīrīšanu. Plānotās aktivitātes: mācību materiālu izstrāde, praktiskas 

darbnīcas un semināri, starptautiska pieredzes apmaiņa. Projektā plānotais kopējais 

finansējums ir EUR 60 000, Ķekavas novada pašvaldības iestādei Baldones vidusskolai 

paredzētais finansējums ir EUR 15 000, no kuriem Erasmus+ programmas līdzfinansējums ir 

100%. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Mūsu ūdens, 

mūsu nākotne”, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 
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2. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Ārpus robežām: 

cilvēki” 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:06:30) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Erasmus+ programmas projekts “Ārpus robežām: cilvēki” 

(“Beyond Boundaries: People”) ir apstiprināts Francijas Nacionālajā aģentūrā. Projekta 

mērķis ir papildināt (bagātināt) vidējās izglītības iegūšanas procesu, ļaujot skolēniem radoši 

un aktīvi sadarboties starptautiski, lai veicinātu toleranci un kultūru mijiedarbību, veidojot 

atbildīgu un patstāvīgu Eiropas Savienības pilsoni. Pedagogiem dalīties ar labās prakses 

piemēriem. Plānotās aktivitātes: katru mācību gadu notiek 2 skolotāju un 8 skolēnu mobilitātes 

kādā no projekta dalībvalstīm, kā arī vietējās aktivitātes, lai sagatavotos mobilitātēm, izvērtētu 

paveikto un dalītos ar projekta rezultātiem. Projektā plānotais kopējais finansējums ir EUR 

250 000, Ķekavas novada pašvaldības iestādei Baldones vidusskolai paredzētais finansējums 

ir EUR 38 500, no kuriem Erasmus+ programmas līdzfinansējums ir 100%.  

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu –  

Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Ārpus robežām: 

cilvēki”, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Informatīvs - Par ēdienreižu kompensēšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:09:00) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums no SIA “Aniva” ar lūgumu 

segt radušos tiešos zaudējumus, kas sastāda 1879.80 EUR, neskaitot darbiniekiem radītās 

dīkstāves izmaksas, un cita veida izmaksas saistībā ar skolēnu evakuāciju 2023. gada 10. un 

11. oktobrī.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Ineta Romanovska, Vera Kļaviņa, Jānis Zvaigzne, Elīna 

Rasnace.  

  

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.   
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Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldei lūgt Izglītības un zinātnes ministrijai sniegt 

viedokli par mērķdotācijas izmantošanu kompensācijai, 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska), "Pret" – 

nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Sakarā ar to, ka deputātes Elīnas 

Rasnaces Ķekavas novada domes deputāta pilnvaras tiks atjaunotas 3023. gada 6. 

decembra domes sēdē, balsojums netiek ņemts vērā. Līdz ar to balsu nepietiekamības 

dēļ, priekšlikums nav izskatīts.  

 

 

Par balsojumu izsakās Ineta Romanovska – tā kā priekšlikums tika atbalstīts, sagaidot atbildi 

no Izglītības un zinātnes ministrijas, jautājumu nepieciešams atkārtoti skatīt Izglītības, kultūras 

un sporta komitejā.  

 

 

 

4. Informatīvs - Iepirkums “Ēdināšanas pakalpojumu sniegšana Ķekavas novada 

izglītības iestādēs un sociālās aprūpes centrā “Baldone” 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:19:30) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Iepazīstina ar ieirkuma nolikumu par ēdināšanas 

pakalpojumu sniegšanu Ķekavas novada izglītības iestādēs un sociālās aprūpes centrā 

“Baldone”.  

  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Ineta Romanovska, Vera Kļaviņa, Jānis Zvaigzne.   

  

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.   

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Atbalstīt iepirkuma izsludināšanu ar iepirkuma nolikumā atrunātajiem nosacījumiem, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

 

5. Informatīvs - Par transporta izdevumu kompensācijas pārskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:25:00) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Āre. Ķekavas novada pašvaldībā 2023. gada 11. oktobrī saņemts 

privātpersonas iesniegums par transporta izdevumu kompensēšanu bērna nokļūšanai no 

dzīvesvietas (Atmodas iela 14, Ķekavā)  un izglītības iestādi – Rīgas Strazdumuižas vidusskola 

– attīstības centrs (Juglas ielā 5, k-3, Rīgā), ka izglītības iestāde tiek apmeklēta ar 2023. gada 

1. septembri. Bērns ar īpašām vajadzībām un sasniedzis vecumu, ka ir obligāta pirmsskolas 

izglītības programmas apgūšana. 

2023. gada 17. oktobrī notika komisijas sēde, kurā nolēma piešķirt transporta izdevumu 

kompensāciju nepārsniedzot 97.00 EUR (deviņdesmit septiņi euro, 00 centi) mēnesī. Pārbaudot 

informāciju Valsts Izglītības informācijas sistēmā, komisija bija pretimnākoša un piešķīra 
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kompensāciju ar 2023. gada 1. septembri, jo bērns tika vadāts uz/no izglītības iestādes sākot 

ar 2023. gada 1. septembri.Un 2023. gada 25. oktobrī Ķekavas novada pašvaldībā tika saņemts 

Baibas Ruginas iesniegums par transporta izdevumu kompensācijas pārskatīšanu.2023. gada 

24. novembrī notika komisijas sēde par transporta izdevumu kompensācijas pārskatīšanu 

Baibai Ruginai, kurā nolēma atstāt spēkā 2023. gada 17. oktobra lēmumu Baibai Ruginai. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Ineta Romanovska, Jānis Zvaigzne, Aija Āre, Iveta Skodžus, 

Linda Zaķe, Elīna Rasnace, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule. 

  

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzītajiem 

priekšlikumiem. 

 

1. priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldei izstrādāt jaunus Saistošos noteikumus par 

transporta izdevumu kompensāciju,  

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

2. priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Atstāt spēkā esošo komisijas lēmumu līdz jaunu Saistošo noteikumu pieņemšanai, 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska), "Pret" – 

nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Sakarā ar to, ka deputātes Elīnas 

Rasnaces Ķekavas novada domes deputāta pilnvaras tiks atjaunotas 3023. gada 6. 

decembra domes sēdē, balsojums netiek ņemts vērā. Līdz ar to balsu nepietiekamības 

dēļ, priekšlikums nav izskatīts.  

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:10 

 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


